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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Tuzson Bence, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tett és tesz a kormány annak érdekében, hogy 
megakadályozzák a gyerekeket ért szexuális támadásokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A 24.hu oldalon található „Elmondta az egy hete eltűnt tini, azért nem ment haza az iskolából, mert
évek óta rendszeresen megerőszakolja az apja„ című írás arról szól , hogy „évek óta rendszeresen
megerőszakolt az apja egy 16 éves hajdú-bihari lányt. A borzalmakra úgy derült fény, hogy a lány
nem ment haza egy héttel ezelőtt az iskolából, a megtalálása után pedig elmondta a nyomozóknak,
hogy milyen szörnyűségeket művel vele az apja.”:

„A Hajdú-Bihar  Vármegyei  Rendőr-főkapitányság  ügyben  kiadott  közleménye szerint  a  szülei
próbálták elérni és megkeresni a lányt, de mivel nem találták, ezért bejelentették az eltűnését a
rendőrségen.
A rendőrök ezt követően elrendelték a tini körözését és ők is keresni kezdték. Nem sokkal később a
szülők már arról értesítették a rendőröket, hogy megtalálták a lányukat Debrecenben.
A nyomozók meghallgatták a fiatalt, aki elmondta, hogy azért nem ment haza, mert az apja évek óta
szexuálisan  zaklatja.  A  fiatal  által  elmondottakat  a  pszichológus  szakértő  véleménye  is
alátámasztotta. – fogalmazott közleményében a rendőrség.
A rendőrök őrizetbe vették a szexuális erőszakkal meggyanúsított férfit, a bíróság pedig elrendelte a
letartóztatását.”
 

Kérdezem Önt:

1. Mit tett és tesz a kormány annak érdekében, hogy megakadályozzák a gyerekeket ért szexuális



támadásokat?

2. Mit tett és tesz a kormány annak érdekében, hogy a szexuális zaklatás áldozatai, különösen a
gyerekek megfelelő segítséget kapjanak?

 

Kérem, hogy válaszában mellőzze az eddigi jogalkotásukkal és az áldozatvédelmi központokkal 
kapcsolatos okfejtéseket, tekintve, hogy azokkal nem sokra ment a magyar társadalom!

 

Budapest, 2024. április 13.

 

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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